

Louisiana Laws, Statutes, &c.

# ACTS

PASSED

AT THE FIRST SESSION

OF THE

## FIFTH LEGISLATURE

OF THE

STATE OF LOUISIANA,

*BEGUN AND HELD IN THE CITY OF NEW-ORLEANS.*

ON MONDAY

THE TWENTIETH DAY OF NOVEMBER,

IN THE YEAR OF OUR LORD

ONE THOUSAND EIGHT HUNDRED & TWENTY ONE,

*AND OF THE INDEPENDENCE*

OF THE

UNITED STATES OF AMERICA

THE FORTY-FIFTH.

---

---

*BY AUTHORITY.*

---

---

NEW-ORLEANS:

PRINTED BY J. C. DE ST. ROMES, STATE PRINTER.

1821.

Trustees to be appointed at the next election.

sons entitled to vote at the election of the trustees of the congregation of the church of Assumption, shall vote for the election of two Trustees only, who shall succeed to two of the five now in office, to be designated by ballot.

At the end of the second year.

SECT. 2. *And be it further enacted*, That at the end of the second year, all persons entitled to vote at the election of the said Trustees, shall vote for two Trustees who shall succeed to two of the remaining three in office, since the first election, to be designated by ballot.

At the end of the third year and thereafter.

SECTION 3. *And be it further enacted*, That at the end of the third year, all persons entitled to vote at the election of the Trustees of said congregation, shall vote only for one Trustee, who shall succeed to the last of the five first elected, and elections shall thereafter continue to be carried on so that at the end of every fourth year, the persons entitled to vote at said election shall vote for five Trustees.

*Approved March 14, 1822.*

AN ACT supplementary to an act entitled "An act to provide for the liquidation of the Louisiana Bank, and for other purposes," approved on the third March, eighteen hundred and nineteen.

*Be it enacted by the Senate and House of Representatives of the State of Louisiana, in General Assembly convened*, That the provisions of the act to which this act is a supplement, are and be hereby extended, as far as the twelfth of March, eighteen hundred and twenty-three: all laws to the contrary notwithstanding.

*Approved March 14, 1822.*

AN ACT to prescribe the manner of laying out the three hundred thousand dollars which the Corporation of New-Orleans are authorised to borrow by an act entitled "An act to authorise the Corporation of New Orleans to create a capital or fund to procure a Loan."

*Be it enacted by the Senate and House of Representatives of the State of Louisiana, in General Assembly convened*, That the Corporation of New-Orleans shall be bound to apply the three hundred thousand dollars which they are authorised to borrow, exclusively for the expenses necessary for paving and watering the city of New Orleans; and that the City Council shall pass a positive resolution for that purpose in accordance with the provisions of this act, immediately after the passage thereof.

*Approved March 14, 1822.*

ayant droit de voter à l'élection des Administrateurs de la congrégation de l'église de l'Assomption, voteront pour l'élection de deux administrateurs seulement, qui devront remplacer deux des cinq en fonctions que le sort désignera.

Administrateurs à remplacer à la prochaine élection.

SECT. 2. *Et il est de plus décrété, Qu'à la fin de la seconde année, les personnes ayant droit de voter à l'élection desdits administrateurs, voteront pour deux administrateurs qui devront remplacer deux des trois qui seront restés en fonctions depuis la première élection, et qui seront désignés par le sort.*

A la fin de la seconde année.

SECT. 3. *Et il est de plus décrété, Qu'à la fin de la troisième année les personnes ayant droit de voter à l'élection des administrateurs de ladite congrégation, ne voteront que pour un seul administrateur qui devra remplacer le dernier des cinq primitivement élus et ainsi par la suite, de manière qu'à la fin de chaque quatrième année, les personnes ayant droit de voter auxdites élections voteront pour cinq administrateurs.*

A la fin de la troisième année, et ensuite.

*Approuvé le 14 Mars 1822.*

---

ACTE supplémentaire à l'acte intitulé "acte pour pourvoir à la liquidation de la Banque de la Louisiane et pour d'autres objets, passé le trois Mars mil huit cent dix neuf."

*Il est décrété par le Sénat et la Chambre des Représentans de l'Etat de la Louisiane, réunis en assemblée générale, Que les effets de l'acte auquel celui-ci sert de supplément, sont et demeurent continués par le présent jusqu'au douze Mars mil huit cent vingt trois, non obstant toutes dispositions à ce contraires.*

*Approuvé le 14 Mars 1822.*

---

ACTE pour régler l'emploi des trois cent mille piastres que la corporation de la Nouvelle-Orléans est autorisée à emprunter par un acte intitulé "acte pour créer un fonds capital à l'effet de se procurer un emprunt."

*Il est décrété par le Sénat et la Chambre des Représentans de l'Etat de la Louisiane, réunis en assemblée générale, Que la corporation de la Nouvelle-Orléans sera tenue d'employer exclusivement les trois cent mille piastres, qu'elle est autorisée à emprunter par l'acte sus-mentionné, aux dépenses nécessaires pour paver et arroser la ville de la Nouvelle-Orléans et que le conseil de ladite ville devra passer une résolution formelle à cet égard et conforme aux dispositions du présent acte, immédiatement après sa passation.*

*Approuvé, le 14 Mars 1822.*